
 
 

 

 

 

Referat från extra Styrelsemöte 2019-03-27 
 

 Styrelsen har beslutat att köpa in etiketter för märkning av medlemmars båtar. 

Etiketterna kommer att delas ut till medlemmar efter att medlemsavgiften 

betalats. Det blir ny etikett för varje år. 

Styrelsen hoppas på detta sätt, tillsammans med åtgärder från Vellinge 

Kommun och Polisen, få ordning på Båtuppställningsplatsen.   


